
Verslag overleg Antes-Klankbordgroep omwonenden d.d. 8 december 2020 

Aanwezig: Els van Bezouwen, Jolanda Cats, Wietse Groenink, Simone Stolk, Bert Morssink, Cindy 

Bogisch, Esther Ewalt, Stefan Westbroek. 

Afwezig: Jolanda de Witte, Marcel Panhuis, Bart Vijfhuizen, Emy Kuivenhoven, Jan Waasdorp, Ap 

Heijman, Marijke Hijgemann, Jolanda Damsma, Bernard Damsma, Leo Keuvelaar, Jeroen Oosthoek. 

Opening 

Els heet een ieder welkom, waarna de agenda wordt vastgesteld. 

Mededelingen 

Stand van zaken Covid-19: Antes wordt op locatie Poortugaal nog steeds met enige regelmaat 

geconfronteerd met besmettingen onder medewerkers en enkele patiënten. In voorkomende gevallen 

gaat een kliniek (of een deel daarvan) in quarantaine. Positief geteste patiënten worden overgeplaatst 

naar de speciaal daarvoor ingerichte cohort afdeling op locatie Kliniek Rotterdam Alexander. 

Vooralsnog is de situatie hanteerbaar, maar wel belastend voor zowel medewerkers als patiënten. 

Verslag klankbordgroep d.d. 13 oktober 2020 

Naar aanleiding van: 

Pag. 2: consultatiegroep, actie gemeente: zoals afgesproken is het proces bekeken. Men kon zich 

opgeven via de betreffende bureaus zelf of via de gemeente. Opgemerkt wordt dat de ondernemers 

slecht vertegenwoordigd waren in de consultatiegroep. De consultatiegroep is twee maal 

geraadpleegd. Enkele opmerkingen zijn wel meegenomen, de vraag om nog zaken aan het 

vooronderzoek toe te voegen is echter niet gehonoreerd. Vorige week is het eindrapport 

vooronderzoek woningbouw Antes alsmede het verslag van de consultatiegroep d.d. 3 november aan 

de orde geweest in de commissie Beraad & Advies Ruimte. Vragen en zorgen zijn besproken teneinde 

het onderzoek verder vorm te geven. Het rapport is gepubliceerd op de website van de gemeente, het 

verslag van de consultatiegroep is toegevoegd aan de stukken voor de raadsvergadering volgende 

week. Cindy gaat na of dit ook nog via de website beschikbaar wordt gesteld. 

Vervolg: in de raadsvergadering van14 december a.s. wordt het voorstel besproken en al dan niet 

vastgesteld.  

Tekstuele opmerking: “Daarnaast vindt men het een gemiste kans dat het onderzoek zich uitsluitend 

richt op woningbouw, terwijl te voorzien is dat, mocht het terrein een andere bestemming krijgen, de 

verkeersbewegingen hoe dan ook toe zullen nemen”. Simone licht toe dat hiermee werd bedoeld aan 

te geven dat er hoe dan ook, in het kader van reguliere ontwikkelingen, waaronder toekomstige 

nieuwbouw die al gepland stond, er sprake zal zijn van meer verkeersbewegingen en dat het een 

gemiste kans is dat dit niet wordt meegenomen. 

Nameting: schriftelijke berichtgeving is nog niet ontvangen. Actie: wordt alsnog opgepakt door Esther. 

Het verslag wordt vastgesteld. 

Vergaderschema 2021 

Het vergaderschema wordt vastgesteld. Op verzoek van de omwonenden start het overleg voortaan 

om 19.30 uur.  

 

 



Stand van zaken SMS-dienst 

Uit de evaluatie is een aantal aandachtspunten naar voren gekomen. Een belangrijk punt daarvan is 

de snelheid waarmee berichten worden verzonden behorende bij categorie 2 meldingen (inzet 

hulpdiensten, geen directe gevolgen voor omwonenden). Hoewel het niet altijd mogelijk is om direct 

een sms-bericht te versturen, bijvoorbeeld als de interne situatie veel aandacht vraagt, is toegezegd 

om zo snel mogelijk, ook buiten kantoortijden, een bericht te versturen met de verkorte tekst “melding 

categorie 2”, waarna tijdens kantooruren nadere informatie over het betreffende incident op de 

website zal worden geplaatst. Deze werkwijze is inmiddels ingegaan en geldt zowel voor Antes als 

voor Fivoor. Over 3 maanden vindt weer een evaluatie plaats. 

Vastgoed en Terreinen 

De planning is ongewijzigd. Het oude gebouw van het Albeda is gesloopt. Vanaf maart/april 2021 start 

de sloop van andere gebouwen. Afhankelijk van de uiteindelijke besluitvorming van de gemeente kan 

begin volgend jaar een begin gemaakt worden met vervolgstappen. Het onderzoeken van de 

verschillende varianten en mogelijke oplossingen met betrekking tot verkeersveiligheid is daarbij een 

belangrijke eerste stap. 

Stand van zaken Jip & Janneke: er vindt uiteraard wel afstemming plaats, maar de exacte planning 

met betrekking tot de nieuwbouw is Antes niet bekend. 

Keerlus: de bewaking doet nog steeds controlerondes. De indruk bestaat dat de situatie verbeterd is. 

Omwonenden geven aan dat dit inderdaad het geval is, maar het komt nog steeds voor dat de 

vuilophaaldienst en toeleveranciers achteruit (moeten) rijden. Met name voor aan de dijk is de situatie 

onoverzichtelijk. Omwonenden wordt verzocht om dergelijke situaties te blijven melden. Berichtgeving 

richting vuilophaaldienst: actie Cindy. 

Status klankbordgroep 

De klankbordgroep op zich is geen vertegenwoordiging van omwonenden. Wel is een 

vertegenwoordiging van de klankbordgroep altijd aanwezig bij informatiedagen en de burendag om 

uitleg te geven over wat klankbordgroep doet. De vraag is wat er nog meer gedaan kan worden om de 

communicatie te verbeteren. Vooral omwonenden die niet bij de klankbordgroep betrokken zijn, 

ervaren het gevoel van onveiligheid en te weinig communicatie. Actie: vanuit de klankbordgroep zal 

het initiatief worden genomen voor een aparte bijeenkomst met omwonenden. Ook vanuit Antes zal 

betrokkenheid gestimuleerd worden bij degenen die nu niet aanwezig zijn. 

Belangrijk is dat we het gesprek erover blijven voeren en overlast tot minimum beperken. Het gevoel 

van onveiligheid is deels te verklaren door incidenten die dit hebben aangewakkerd. Zowel Antes als 

Fivoor hebben hiermee te maken gehad. 

Sommige omwonenden hebben het idee dat er niets met meldingen wordt gedaan. Dit is niet het 

geval. Het is juist belangrijk om te blijven melden ook wanneer er onduidelijkheid bestaat over een 

terugkoppeling. 

Aanvulling vanuit vastgoed: ook in het kader van vastgoedontwikkelingen wordt een 

communicatieplan opgezet. Aanpak communicatie zal onderdeel zijn van de intentie overeenkomst 

met de gemeente. Hier gaan we actief op acteren in afstemming met de gemeente. Ook wordt 

gekeken naar betere informatiedeling op de websites. De notulen van de klankbordgroep worden in 

het vervolg ook op de website gepubliceerd. 

 

 

 



Meldingen 

In de afgelopen maanden zijn er maar 3 meldingen geweest. Deze worden kort doorgenomen. 

Gecheckt wordt of er inderdaad maar 3 meldingen zijn geweest. 

Rondvraag  

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

Sluiting 

Datum volgende vergadering: 

9 februari 2021, aanvang 19.30 uur via MS Teams 


